
EDITORIAL

Vážení spoluobčané,
jak mnozí z vás jistě zaznamenali, začala nám ve městě Dobrovici řepná kampaň, a to je předzvěst blížícího se
podzimu. Letní teploty jsou pomalu za námi a ty zimní se nezadržitelně blíží. Myslím si, že jsme si léta užili, a že při
zimních večerech bude na co vzpomínat, a časem i plánovat, co, kdy a kde si užijeme příští rok.
Jsme po volbách do Senátu a do Krajského zastupitelstva. Volby dopadly tak, jak dopadly a nemá cenu v tom hledat
nějaké dobré nebo špatné věci. Zvítězil ten, kdo dostal nejvíce hlasů, a je na nás, jak se s tím popereme a jak celou věc
uchopíme. Myslím si, že pro občana této země jsou i důležitější volby, a to do Parlamentu a do místních samospráv,
protože právě tyto instituce ovlivňují náš život nejzásadněji. Stále dokola se teď hovoří o spojování malých obcí, aby
se ušetřilo, můj názor je ale zcela opačný. Nejvíce peněz zabere hospodaření krajů, kterých je u nás možná až příliš, a
díky tomu je zde nejvíce problémů. Proč by na to měli doplácet malé a fungující obce?
Od politiky raději pryč, vždy mi akorát vře krev, a to já nechci. Chci se bavit, žít a radovat se. Ne se zabývat tím, s čím
málo dokážu udělat. Budu se raději věnovat práci tady na obci, kde jí taky není málo, ale alespoň je za mnou vidět
nějaký výsledek práce.
Obec uspořádala dva zájezdy, jeden na Vinobraní do Roudnice nad Labem a druhý se bude teprve konat, a to zájezd
do divadla na muzikál Slunce, seno, jahody. Vinobraní v Roudnici, bylo, co se týče mne velice dobrou volbou a skvěle
jsem si to užil. Co mě hodně tíží je, že lidé nemají zájem a stěží pak zaplníme půlku autobusu. Nevím kam jet, co
uspořádat, aby lidé jeli a třeba se i trochu poznali a pobavili. Pokud tedy budete mít někdo nějaký nápad, kam příští
rok jet, klidně se ozvěte, za všechny návrhy budeme velice rádi.
Na závěr bych se zde zmínil o sbírce, kterou jsem vyhlásil, a která je určená postiženým ničivou povodní. Tato
finanční sbírka je schválena Středočeským krajem a má proto i daná pravidla, která musíme dodržet. Vybrané peníze
budou opět jako vždy předány buď konkrétní osobě nebo postižené obci, na návrzích pracujeme a až bude
rozhodnuto určitě se dozvíte, kam budou peníze směřovat. Určitě je nebudeme dávat žádné nadaci ani instituci,
budou jako vždy dovezeny přímo na místo, aby nevznikli žádné pochybnosti, a hlavně aby peníze skutečně posloužili
těm, co je nejvíce potřebují. 

Velice děkuji Všem, kteří přispěli anebo se ještě chystají přispět.
S pozdravem

VINAŘICKÉ LISTY
říjen 2024

Starosta obce
 Jiří Kohout

www.obecvinarice.cz
www.facebook.com/Vinariceobec/

Sbírka pro vesnice postižené povodněmi
Přispějte na sbírku vyhlášenou naší obcí na pomoc vesnicím na Moravě, kde v nedávné době udeřily

ničivé povodně.
Vámi zvolenou částku zašlete na účet obce:  48 31 84 309/0800  a do poznámky pro příjemce připojte

slovo sbírka
Děkujeme za každý příspěvek
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Dne 31. 8. se na vinařickém hřišti konalo
rozloučení s prázdninami s opékáním buřtů
pro děti.  Večer pak následovala již tradiční
taneční zábava pro starší část obyvatel. 

Počasí nám přálo, a tak byla účast na večerní
zábavě více než hojná. Kromě "vinařáků“ všeho
věku dorazili i lidé z okolí. Nejpočetnější byla
skupinka z Bojetic,  v podstatě na oplátku za
návštěvu vinařických na jejich zábavě, která se
konala 17. 8. 

Společnou měly obě zábavy i živou hudbu o
kterou se postaral Benny Rock. 
Benny hrál spoustu oblíbených pecek, a tak se
parket brzy zaplnil tanečníky od těch
nejmenších, přes omladinu až po starší a
pokročilé. 

O žíznivé se postaral pan Petr Špáda a v udírně se
zase našlo něco pro ty hladové.
A protože rock není hudba pro slabochy, zábava
se protáhla až do časných ranních hodin. To
pravděpodobně moc nepotěšilo cyklisty, kteří se
před závodem "Lawi Tour", pořádaným 1. 9.,
rozhodli přenocovat na hřišti. 

Zábava se prostě povedla ve všech směrech a my
chceme poděkovat za její uskutečnění jak obci,
tak i Bennymu. 

 

POSLEDNÍ VÍKEND V SRPNU

Vinařické hřiště se zaplnilo i v neděli 1. 9. a
to u příležitosti tradičních cyklistických
závodů Lawi Tour. 

Šlo o 95 km dlouhý silniční závod, který startuje
právě na Vinařicích, konkrétněji na silnici mezi
žárovkou a hřištěm.  Občané Vinařic tak mohli
zahlédnout začátek závodu, ale mohli fandit i při
cílové rovince, která byla také na Vinařicích. 

Počasí závodníkům přálo a jak jistě většina z
místních ví, se ani letos pořadatelé nemuseli
stydět za účast.  

Gratulujeme vítězům a jsme rádi, že závodníkům
i pořadatelům můžeme poskytnout zázemí. 

 

Foto: David John, dostupné na:
https://eu.zonerama.com/DavidJohn/Album/11977148?

secret=DcCi5D53ijBgtDEnnjPRykj45
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PODĚKOVÁNÍ 

V srpnu náš sbor obdržel nabídku Ondřeje Lochmana, zúčastnit se iniciativy "Ondřej Lochman hasičům", která
byla vytvořena s cílem podpořit záslužnou práci sboru dobrovolných hasičů, zejména v oblasti práce s dětmi.
Finanční podporu jsme obdrželi od Turnovská pivnice s.r.o., které touto cestou děkujeme a vážíme si toho.
Finance budou použity na nákup materiálu, na soutěže pro děti.
Děkujeme i panu Lochmanovi za zprostředkování.

Děkujeme
SDH Vinařice

JAK SI VEDL KROUŽEK HASIČE

První zářijovou sobotu se všechna 4 družstva zúčastnila
soutěže požárního útoku v Nepřevázce. Zde jsme se umístili  
následovně: Starší A 2. místo, starší B 6. místo, mladší 1.
místo a přípravka 1. místo.
Děkuji SDH Bojetice za půjčení stříkačky (naše se nám těsně
před soutěží rozbila).

Se začátkem školního roku nám začíná i příprava na soutěž
Běh 60m s překážkami v Plazích. Letos vyšla soutěž na 28.
září. Soutěží se jak za celé družstvo, tak za jednotlivce.
V družstvech jsme se umístili: Starší 3. místo (z 10 družstev),
mladší A 5. místo, mladší B 8. místo (z 11 družstev).
Děti z přípravky byly vedeny jako jednotlivci. Umístili se
Tonda Hynek na 9.místě, Natálka Mannová 12. místo,
Honzík Sucharda 19. místo a Hanička Límanová 23. místo.

V jednotlivcích byli na medailových místech Kristýna
Nosková - 1. místo (starší dívky)
Martin Tůma - 2. místo (starší chlapci).
Oběma patří velká gratulace.
(v den uzávěrky jsem neměla oficiální konečnou listinu
ostatních)

Gratulace patří i ostatním dětem, kteří se soutěže zúčastnili.
Je tu opravdu velká konkurence a někdy stačí desetinka
sekundy a výsledek se hned změní. Na všechny jsem moc
hrdá, ať se umístili jakkoliv. 

Děkuji rodičům za podporu dětí v hasičském sportu.
Lenka Hlaváčová

Soutěž Nepřevázka

Soutěž Plazy
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HOUBOVÁ SEZÓNA ZAČALA 

Vydatné zářijové deště přinesly alespoň jedno
pozitivum - lesy v celé republice se od konce září
proměnily v houbový ráj. Jinak tomu není ani na
Mladoboleslavsku, a tak se zejména o víkendech lesy
zaplnily houbaři. Košíky plné hřibů, kozáků, klouzků
a bedel si domů přinesla nejedna rodina. 

Ať už se místní vydali na Chloumek do Studeného
lesa, do Ledec nebo do Pěčic, nikdo jistě nepřišel s
prázdnou, a pokud měl štěstí, nasbírat plný koš
hřibů mu nedalo ani moc práce. 

A pokud počasí vyjde tak, jak meteorologové slibují,
čekají nás alespoň dva další týdny plné hub.

VÝSLEDKY VOLEB

V září u nás proběhly volby do Senátu a krajských
zastupitelstev. Volby do zastupitelstva Středočeského kraje
a první kolo senátních voleb proběhly 20. až 21. září, druhé
kolo senátních voleb pak proběhlo hned následující týden
ve dnech 27. a 28. září. 

Volební účast v prvním kole senátních voleb byla u nás na
vsi 31, 25 procent a nejvíce hlasů obdržel Ondřej Lochman
(celkem 24 hlasů) a na druhém místě skončil Mudr. Igor
Karen (celkem 15 hlasů). Tito dva kandidáti zároveň
postoupili do druhého kola voleb. Ve volbě do
zastupitelstva pak byla účast 36,16 procent a nejvíce hlasů
obdržela strana Starostové a nezávislí (celkem 24 hlasů). V
rámci celého středočeského kraje pak zvítězila strana Ano,
která obsadila 25 zastupitelských křesel.  

Druhé kolo senátních voleb mělo účast o něco nižší, a to
26,34 procent. V druhém kole zvítězil Ondřej Lochman,
který v naší obci obdržel 40 hlasů.

Stejně tak zvítězil i v celkové volbě v rámci
středočeského kraje a stal se tak senátorem za
obvod číslo 38, tedy Mladou Boleslav. 
Více informací o výsledcích voleb naleznete na
stránkách Českého statistického úřadu, nebo na
stránkách obce: https://www.obecvinarice.cz/obec-
7/aktuality/vysledky-voleb-do-senatu-a-do-
krajskeho-zastupitelstva-2024-438cs.html
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Foto: Jiří Kohout
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Dne 7.9. jsme vyrazili autobusem na výlet, který
uspořádala obec Vinařice. 

Cílem bylo Roudnické vinobraní. Jak sami na svých
plakátech píší, jsou to nejen slavnosti vína a burčáku,
ale zároveň hudební festival s programem na dvou
scénách v zámeckém areálu v Roudnici nad Labem. 
Cesta tam uběhla rychle. Pan řidič nás dovezl přímo na
Karlovo náměstí, kde právě začínal již 21. ročník
výstavy historických vozidel “Historici v Roudnici".
Autíčka to byla opravdu krásná. 
Po prohlídce veteránů se někteří vydali na procházku
po Roudnici, někdo navštívil zámek, někteří vystoupali
na hlásku (věž), ze které byl pěkný výhled, někdo šel na
most zkontrolovat, jak teče Labe. 

 

ZÁJEZD NA VINOBRANÍ

Foto: Anežka Sobotková, Jiří Kohout a Vladimíra Bečvářová
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S P O L E Č E N S K Á  K R O N I K A

Životní jubilea:
listopad: 
Růžena Sobotková (80 let) 

Tímto bych se rád omluvil oslavenci panu Kučerovi, že jsme na něj opomněli a nepopřáli mu k
jeho významnému životnímu jubileu. Bohužel nám elektronický systém nenabídl jeho datum.
Využívám této možnosti a omlouvám se, přeji mnoho zdraví a spokojenosti v dalších vašich
letech a těším se, že to oslavíme při nějaké další příležitosti.

S přáním všeho nejlepšího starosta obce Jiří Kohout

Narození:
srpen: 
Matěj Hruška

Omluva

Postupně se ale všichni přesunuli do zámeckého parku
na hlavní atrakci vinobraní – nabídku vín a burčáku,
ale také za bohatým hudebním programem. 
Stánků s degustací vín a burčáků bylo opravdu spousta,
z Roudnicka, Mělnicka, Litoměřicka ale i Moravy, takže
ochutnat od všech, už s ohledem na velmi teplé letní a
později i slunečné počasí, byla výzva pouze pro hodně
odvážné. 
Naštěstí tu byly ještě stánky s něčím k zakousnutí,
kávou a dalšími dobrotami.
A k pomalejší konzumaci pomohli také zpěváci a kapely
na dvou scénách. 
Viděli i slyšeli jsme mimo jiné Olympic, Olgu Lounovou,
Kamila Střihavku, Milana Drobného a další skvělé
interprety. 
Výlet byl opravdu povedený, Roudnice je pěkné místo a
program stál za to. Kdo váhal a nejel určitě prohloupil.

Lenka Sobotková 

VINAŘICKÉ 
LISTY
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Dne 23. 9. 2024 proběhlo jednání zastupitelstva, na kterém byly projednány a
schváleny následující body:

1. Zastupitelstvo obce Vinařice schválilo „Nařízení obce Vinařice“, které se týká zákazu
podomního prodeje a pochůzkového prodeje, při výkonu licencované činnosti držitelem licence
nebo při výkonu zprostředkovatelské činnosti v energetických odvětvích.

2.  Zastupitelstvo obce Vinařice schválilo převod bezúplatného nabytí pozemkův k.ú. Vinařice u
Dobrovice z vlastnictví Středočeského kraje. Jedná se o pozemky pod novými chodníky, které
přiléhají ke krajské silnici.

3.  Zastupitelstvo obce Vinařice bylo seznámeno se Zprávou z dílčího přezkoumání hospodaření
obce Vinařice za rok 2023. Při přezkoumání hospodaření obce ze dne 19. 9. 2024 byly zjištěny
chyby a nedostatky ve způsobu schvalování rozpočtových opatření. Chyby budou napraveny
systémovým opatřením. 

4. Zastupitelstvo obce přijalo systémové nápravné opatření k nápravě chyby zjištěné při
přezkoumání hospodaření. Obec chybu napraví tím, že rozpočtová opatření bude zastupitelstvo
schvalovat ještě před nezajištěným výdajem.

5.  Zastupitelstvo obce Vinařice bylo seznámeno a následně schválilo žádost o uzavření smlouvy
o smlouvě budoucí s ČEZ Distribuce, a.s. o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby
č. Iv-12-6035912 (důvodem je navýšení zatížení pozemku parc. č. 811/1 v k.ú. Vinařice u
Dobrovice). Jedná se o pozemky chodníku k zámku, do kterých bude položeno elektrické vedení.

6.  Zastupitelstvo obce Vinařice schválilo žádost k plánované stavbě zahradního domku v obci
Dobrovice, U Vrbiček 695 (p.č. 1685/59). Pozemek žadatele sousedí s pozemkem obce, plánovaná
vzdálenost od stavby zahradního domku a parcely 859/5 je 1 m. 

7.  Zastupitelstvo obce Vinařice bylo seznámeno a následně schválilo návrh smlouvy pí. Barbory
Husákové, která se týká poskytování služeb účetnictví pro obec Vinařice. 

I N F O R M A C E  O B C E
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